
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  16 

шостого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 12 травня 2022 року  м. Кропивницький 

  

Онлайн-трансляція засідання не здійснювалась. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

До початку сесії хотів би проінформувати, що відповідно до Закону 

України ‟Про місцеве самоврядування в Україні” та враховуючи 

розпорядження Кропивницького міського голови Андрія Райковича  

від 07 березня 2022 року № 73-к ‟Про виконання повноважень” організацію та 

проведення засідань сесій Кропивницької міської ради покладено на секретаря 

міської ради. 

 

Шановні колеги! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою електронної 

системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати! 

На шосте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та зареєструвалося  

32 депутата. Відсутні 11 депутатів. Кворум, необхідний для проведення 

засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Шановні депутати, депутатки, присутні! 

Сьогоднішнє засідання сесії відбувається у складний для всіх нас час:  

в умовах, коли з 24 лютого на території України йде війна з російською 

федерацією.  

Висловлюємо шану, безмежну вдячність українським воїнам і щире 

захоплення їх професійністю, мужністю та героїзмом. 

Вічна пам'ять усім українським захисникам, полеглим під час виконання 

бойових завдань із захисту державного суверенітету та територіальної 

цілісності України, всім мирним громадянам, які стали жертвами збройної 
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агресії російської федерації проти України, доземний уклін та шана кожному 

з наших мужніх, героїчних воїнів - кропивничан, які поклали своє життя задля 

миру на рідній українській землі.  

Їх подвиг завжди житиме у наших серцях! 

Прошу вшанувати пам'ять всіх загиблих військових і цивільних громадян 

хвилиною мовчання! 
 

(Відбувається хвилина мовчання) 
 

Секретар міської ради зачитав заяву від фракції Політичної партії 

‟Опозиційна платформа – За життя” в Кропивницькій міській раді восьмого 

скликання (додається) щодо припинення діяльності фракції (заяву підписали 

всі члени фракції).  

 

Зупинився на організаційних моментах щодо роботи сесії у разі 

повітряної тривоги.  

Звернув увагу, що у зв’язку з воєнним станом та з міркувань безпеки 

засідання сесії не є публічним, тому онлайн-трансляція не ведеться.  

 

Секретар міської ради відзначив, що більшість з депутатів не 

обмежуються лише депутатською діяльністю: займаються волонтерством, 

допомогою збройним силам України, військовим, внутрішньо переміщеним 

особам, збором чи доставкою гуманітарних вантажів.  

Наголосив, що разом з тим депутати плідно попрацювали у постійних 

комісіях, переважна більшість депутатів присутні на засіданні сесії. 

Висловив вдячність за активну громадянську позицію. 

 

Колюка О.С.: 
Шановні депутати, депутатки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту міської ради депутатські запитання, заяви 

і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого пленарного 

засідання сесії. 

 

Якщо такі є, прошу депутатів їх оголосити. Немає. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі шостого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть участь: 

Закаблуковський В.О. ‒ голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Стецюк В.Н. ‒ голова Подільської районної у місті Кропивницькому 

ради; 

Марченко Л.М. ‒ староста Новенського старостинського округу; 

Ізотов В.А. ‒ керівник Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області. 
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Член робочої президії, голова постійної комісії з питань бюджету та 

податкової політики Бірець Дмитро Миколайович на місці.  

 

Шановні колеги! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання. Він складається  

з 17 питань: 14 загальних та 3 земельних. 

Всі питання порядку денного розглянуті та погоджені профільними 

постійними комісіями, детально обговорені на погоджувальній раді секретаря 

міської ради з керівниками депутатських фракцій, головами постійних комісій, 

загальні питання також погоджені виконавчим комітетом міської ради.  

Вчора на погоджувальній раді секретаря міської ради з керівниками 

депутатських фракцій, головами постійних комісій було запропоновано 

включити до порядку денного шість додаткових питань: 

1) ‟Про звернення депутатів до керуючого Кіровоградською єпархією  

УПЦ митрополита Кіровоградського і Новомиргородського Іоасафа, 

керівників релігійних організацій УПЦ міста Кропивницького”, проєкт 

рішення без реєстраційного номера; 

2) ‟Про інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області про результати діяльності на території міста 

Кропивницького за 2021 рік”, проєкт рішення без реєстраційного номера; 

3) ‟Про передачу виконавчому комітету міської ради повноважень щодо 

управління комунальним майном на період дії правового режиму воєнного 

стану”, проєкт рішення за реєстраційним № 1208 (доопрацьований); 

4) ‟Про перейменування вулиць та площі”, проєкт рішення за 

реєстраційним № 1209 (доопрацьований); 

5) ‟Про пільги внутрішньо переміщеним особам в закладах культури”, 

проєкт рішення за реєстраційним № 1210; 

6) ‟Про організацію роботи Кропивницької міської ради, її виконавчих 

органів, комунальних підприємств та закладів під час збройної агресії 

російської федерації проти України”, проєкт рішення без реєстраційного 

номера. 

Перелік питань та матеріали вам роздано. 

 

Пропоную перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії, 

який містить 17 питань, взяти за основу. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 
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Ставлю на голосування пропозицію включити до переліку додаткових 

питань до порядку денного дев’ятої сесії питання ‟Про звернення депутатів до 

керуючого Кіровоградською єпархією УПЦ митрополита Кіровоградського і 

Новомиргородського Іоасафа, керівників релігійних організацій УПЦ  

міста Кропивницького”, проєкт рішення без реєстраційного номера. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію включити до переліку додаткових 

питань до порядку денного дев’ятої сесії питання ‟Про інформацію керівника 

Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області про результати 

діяльності на території міста Кропивницького за 2021 рік”, проєкт рішення без 

реєстраційного номера. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію включити до переліку додаткових 

питань до порядку денного дев’ятої сесії питання ‟Про передачу виконавчому 

комітету міської ради повноважень щодо управління комунальним майном на 

період дії правового режиму воєнного стану”, проєкт рішення за 

реєстраційним № 1208 (доопрацьований). Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію включити до переліку додаткових 

питань до порядку денного дев’ятої сесії питання ‟Про перейменування 
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вулиць та площі”, проєкт рішення за реєстраційним № 1209 (доопрацьований). 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію включити до переліку додаткових 

питань до порядку денного дев’ятої сесії питання ‟Про пільги внутрішньо 

переміщеним особам в закладах культури”, проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1210. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію включити до переліку додаткових 

питань до порядку денного дев’ятої сесії питання ‟Про організацію роботи 

Кропивницької міської ради, її виконавчих органів, комунальних підприємств 

та закладів під час збройної агресії російської федерації проти України”, 

проєкт рішення без реєстраційного номера. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Пропоную включити додаткові питання до порядку денного дев’ятої сесії 

та затвердити в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1232 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Пропоную наступну черговість розгляду додаткових шести питань: 

‟Про звернення депутатів до керуючого Кіровоградською єпархією  

УПЦ митрополита Кіровоградського і Новомиргородського Іоасафа, 

керівників релігійних організацій УПЦ міста Кропивницького” розглянути 

третім; 

‟Про інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області про результати діяльності на території міста 

Кропивницького за 2021 рік” ‒ четвертим; 

інші питання розглянути перед земельними питаннями. 

Немає заперечень? Немає. 

 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів Кропивницької 

міської ради”. В міжсесійний період надійшов один депутатський запит групи 

депутатів. 

Надаю слово депутатці Наталії Чередніченко. 

 

Чередніченко Н.Ю., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), зачитала депутатський запит групи 

депутатів ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ” 

(додається) щодо забезпечення позашкільною освітою дітей шкільного віку в 

літній період та озвучила проєкт рішення.  

 

Колюка О.С.: 
Хто за те, щоб підтримати оголошений депутаткою  

Наталею Чередніченко депутатський запит, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 34, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1233 “Про депутатський запит групи  

депутатів ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ 

МОЖЛИВОСТІ” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Чи є ще депутатські запити? Немає. 

 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про заяву Кропивницької міської ради ‟Про засудження агресії російської 

федерації проти України та підтримку територіальної цілісності і суверенітету 

України”. Проєкт рішення без реєстраційного номера. Доповідач  

Колюка О.С. ‒ секретар міської ради. 

 

Колюка О.С. зачитав заяву Кропивницької міської ради про засудження 

агресії російської федерації проти України та підтримку територіальної 

цілісності і суверенітету України та проєкт рішення.  

 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення за основу і 

в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 35, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1234 “Про заяву Кропивницької міської ради 

‟Про засудження агресії російської федерації проти України та підтримку 

територіальної цілісності і суверенітету України” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про звернення депутатів до керуючого Кіровоградською єпархією УПЦ 

митрополита Кіровоградського і Новомиргородського Іоасафа, керівників 

релігійних організацій УПЦ міста Кропивницького”, проєкт рішення без 

реєстраційного номера. Доповідачка Ткаченко О.В. – депутатка міської ради. 

 

Ткаченко О.В., депутатка міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), пояснила 

підстави щодо підготовки звернення депутатів Кропивницької міської ради 

до керуючого Кіровоградською єпархією УПЦ митрополита Кіровоградського 

і Новомиргородського Іоасафа та керівників релігійних організацій УПЦ 

міста Кропивницького, продемонструвала відео, на якому Митрополит 

Іоасаф звертається до патріарха РПЦ Кіріла та бажає йому фізичних і 

духовних сил для боротьби з внутрішніми та зовнішніми ворогами. Зачитала 

текст звернення до керуючого Кіровоградською єпархією  
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УПЦ митрополита Кіровоградського і Новомиргородського Іоасафа та 

керівників релігійних організацій УПЦ міста Кропивницького з проханням 

проявити проукраїнську позицію з метою консолідації українського 

суспільства, недопущення антиукраїнської діяльності, запобігання 

колабораціонізму, спекуляції на віруваннях мешканців, публічно засудити дії 

Кіріла та окремих священнослужителів УПЦ в пособництві агресору, 

розірвати всі юридичні зв’язки з російською православною церквою, вжити 

заходів щодо зміни канонічного статусу церкви та виходу її з московського 

патріархату. 

Закликала депутатів підтримати проєкт рішення. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення ‟Про звернення депутатів 

до керуючого Кіровоградською єпархією УПЦ митрополита Кіровоградського 

і Новомиргородського Іоасафа, керівників релігійних організацій УПЦ  

міста Кропивницького” за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

Переголосовано. 

 

Шановні колеги! 

Депутатка Ткаченко О.В. не встигла зайняти робоче місце і 

проголосувати.  

На прохання депутатки Ткаченко О.В. пропоную повернутись до 

голосування відносно проєкту рішення ‟Про звернення до керуючого 

Кіровоградською єпархією УПЦ митрополита Кіровоградського і 

Новомиргородського Іоасафа, керівників релігійних організацій УПЦ  

міста Кропивницького”. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 2, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення  

‟Про звернення депутатів до керуючого Кіровоградською єпархією УПЦ 

митрополита Кіровоградського і Новомиргородського Іоасафа, керівників 
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релігійних організацій УПЦ міста Кропивницького” за основу і в цілому. Хто 

за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1235 “Про звернення депутатів до керуючого 

Кіровоградською єпархією УПЦ митрополита Кіровоградського і 

Новомиргородського Іоасафа, керівників релігійних організацій УПЦ 

міста Кропивницького” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області про результати діяльності на території міста 

Кропивницького за 2021 рік”. Проєкт рішення без реєстраційного номера. 

Доповідач Ізотов В.А. – керівник Кропивницької окружної прокуратури  

Кіровоградської області. 

 

Ізотов В.А. зачитав інформацію Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області про результати діяльності на території міста 

Кропивницького за 2021 рік (додається). Відзначив, що на перше  

півріччя 2022 року визначено пріоритетні завдання ‒ документування воєнних 

злочинів, вчинених громадянами російської федерації, виявлення та 

документування правопорушень, пов’язаних привласненням громадянами або 

громадськими організаціями допомоги та коштів інших громадян, виявлення 

та розкриття правопорушень, пов’язаних із заволодінням бюджетними 

коштами. 

Відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. щодо 

кількості розглянутих звернень громадян. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція інформацію керівника Кропивницької окружної 

прокуратури Кіровоградської області про результати діяльності на території 

міста Кропивницького за 2021 рік взяти до відома. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 35, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1236 “Про інформацію керівника 

Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області про 

результати діяльності на території міста Кропивницького за 2021 рік” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження звіту про виконання бюджету Кропивницької міської 

територіальної громади за 2021 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1165. Доповідачка Бочкова Л.Т. ‒ начальник фінансового управління 

міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. доповіла по суті питання. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Чи є необхідність у обговоренні проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1165 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 35, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1237 “Про затвердження звіту про виконання 

бюджету Кропивницької міської територіальної громади за 2021 рік” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу майна”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1197. Доповідач 

Лєвашов В.В. ‒ завідувач сектору мобілізаційної роботи та територіальної 

оборони міської ради. 

Шановні колеги! 

Чи є необхідність у доповіді? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1197 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1238 “Про передачу майна” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Порядку відрахування частини чистого прибутку (доходу) 

комунальних унітарних підприємств до бюджету Кропивницької міської 

територіальної громади”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1198 

(доопрацьований). Доповідачка Ломова Т.В. ‒ в.о. директора департаменту з 

питань економічного розвитку міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1198 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1239 “Про затвердження Порядку 

відрахування частини чистого прибутку (доходу) комунальних унітарних 

підприємств до бюджету Кропивницької міської територіальної громади” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Порядку розроблення галузевих (комплексних) програм, 

моніторингу та звітності про їх виконання”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1199 (доопрацьований). Доповідачка Ломова Т.В. ‒ в.о. директора 

департаменту з питань економічного розвитку міської ради. 

 

Ломова Т.В. поінформувала про рекомендації постійної комісії міської 

ради з питань бюджету та податкової політики, що враховані у 

доопрацьованому проєкті рішення № 1199.  
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Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1199 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 34, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1240 “Про затвердження Порядку розроблення 

галузевих (комплексних) програм, моніторингу та звітності про їх 

виконання” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження положень про департамент з питань економічного 

розвитку Кропивницької міської ради та управління земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища Кропивницької міської 

ради”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1200 (доопрацьований). 

Доповідачка Ломова Т.В. ‒ в.о. директора департаменту з питань економічного 

розвитку міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1200 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1241 “Про затвердження положень про 

департамент з питань економічного розвитку Кропивницької міської 

ради та управління земельних відносин та охорони навколишнього 

природного середовища Кропивницької міської ради” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного “Про звіт 

щодо здійснення державної регуляторної політики у 2021 році”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1094 (доопрацьований). Доповідачка  

Ломова Т.В. ‒ в.о. директора департаменту з питань економічного розвитку 

міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1094 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1242 “Про звіт щодо здійснення державної 

регуляторної політики у 2021 році” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про забезпечення реалізації житлових прав мешканців гуртожитку по     

просп. Університетському, 21”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1201. 

Доповідач Татарко Д.А. – заступник начальника управління - начальник 

відділу представництва інтересів в судах юридичного управління міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1201 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1243 “Про забезпечення реалізації житлових 

прав мешканців гуртожитку по просп. Університетському, 21” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу матеріальних цінностей”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1203. Доповідач Шишко О.М. ‒ начальник управління з питань запобігання 

і виявлення корупції міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1203 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 35, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1244 “Про передачу матеріальних цінностей” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про створення комунального закладу”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1207 (доопрацьований). Доповідачка Костенко Л.Д. ‒ начальник управління 

освіти міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1207 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 34, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1245 “Про створення комунального закладу” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про звільнення у 2022 році окремих категорій осіб від оплати вартості 

адміністративної послуги, яка зараховується до бюджету Кропивницької 

міської територіальної громади”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1166. 

Доповідач Шевченко А.О. ‒ перший заступник директора департаменту 

надання адміністративних послуг міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1166 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1246 “Про звільнення у 2022 році окремих 

категорій осіб від оплати вартості адміністративної послуги, яка 

зараховується до бюджету Кропивницької міської територіальної 

громади” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування управління Державного архітектурно-будівельного 

контролю Міської ради міста Кропивницького та затвердження Положення в 

новій редакції”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1195. Доповідачка 
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Костюкова О.В. – заступник начальника управління Державного 

архітектурно-будівельного контролю міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1195 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1247 “Про перейменування управління 

Державного архітектурно-будівельного контролю Міської ради міста 

Кропивницького та затвердження Положення в новій редакції” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного “Про звіт 

за 2021 рік щодо виконання Програми природоохоронних заходів місцевого 

значення на 2021-2023 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1066. 

Доповідач Лунгол Р.С. ‒ начальник управління земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1066 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1248 “Про звіт за 2021 рік щодо виконання 

Програми природоохоронних заходів місцевого значення  

на 2021-2023 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу виконавчому комітету міської ради повноважень щодо 

управління комунальним майном на період дії правового режиму воєнного 

стану”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1208 (доопрацьований). 

Доповідачка Пасенко А.С. – начальник управління комунальної власності 

міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1208 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1249 “Про передачу виконавчому комітету 

міської ради повноважень щодо управління комунальним майном на 

період дії правового режиму воєнного стану” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування вулиць та площі”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1209 (доопрацьований). Доповідачка Назарець А.Ф. ‒ начальник управління 

культури і туризму міської ради. 

 

Назарець А.Ф. пояснила основні положення доопрацьованого проєкту 

рішення № 1209, оголосила пропозиції щодо внесення змін та доповнень до 

проєкту рішення, а саме: 

1) пропозицію депутатів щодо назви площі Дружби народів, погоджену 

у фракціях: 

розділити площу Дружби народів і об’єднати лівий бік площі з непарними 

номерами з вулицею Євгена Маланюка та правий бік площі з парними 

номерами з вулицею Андрія Матвієнка з відповідним впорядкуванням 

нумерації; 

2) рекомендації постійних комісій міської ради щодо внесення змін до 

Переліку вулиць та площі м. Кропивницького Кропивницької міської 

територіальної громади, які перейменовуються, а саме: 

з питань бюджету та податкової політики, з питань екології, земельних 

відносин та комунальної власності, з питань економічного розвитку, 

промисловості, підприємництва, інвестицій та регуляторної політики: 

слова ‟частина вулиці Волкова (від вулиці Героїв України до  

вулиці Комарова) – вулиця Героїв-рятувальників” замінити словами  

‟вулиця Волкова – вулиця Героїв-рятувальників”; 

з питань екології, земельних відносин та комунальної власності, з питань 

економічного розвитку, промисловості, підприємництва, інвестицій та 

регуляторної політики:  

слова ‟вулиця Пацаєва – вулиця Героїв Маріуполя” замінити словами 

‟вулиця Генерала Родимцева – вулиця Героїв Маріуполя”. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція взяти доопрацьований проєкт рішення № 1209 за 

основу зі змінами щодо площі Дружби народів, узгодженими у фракціях. Хто 

за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшли рекомендації від постійних комісій міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності, з питань економічного розвитку, промисловості, 

підприємництва, інвестицій та регуляторної політики внести зміни до 

Переліку вулиць та площі м. Кропивницького Кропивницької міської 

територіальної громади, які перейменовуються, а саме: 

слова ‟частина вулиці Волкова (від вулиці Героїв України до  

вулиці Комарова) – вулиця Героїв-рятувальників” замінити словами  

‟вулиця Волкова – вулиця Героїв-рятувальників”. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Надійшли рекомендації від постійних комісій міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності, з питань економічного 

розвитку, промисловості, підприємництва, інвестицій та регуляторної 

політики внести зміни до Переліку вулиць та площі м. Кропивницького 

Кропивницької міської територіальної громади, які перейменовуються,  

а саме: 

слова ‟вулиця Пацаєва – вулиця Героїв Маріуполя” замінити словами 

‟вулиця Генерала Родимцева – вулиця Героїв Маріуполя”. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 
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Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1209 

в цілому зі змінами. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1250 “Про перейменування вулиць та площі” 

(додається). 

 

Ніжнікова А.О., депутатка міської ради (членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

запропонувала міській топонімічній комісії при Виконавчому комітеті 

Кропивницької міської ради у зв’язку з перейменуванням  

вулиці Дворцової на вулицю Театральну розглянути питання щодо 

перейменування площі Театральної на площу імені Богдана Ступки, відомого 

українського актора театру і кіно, Героя України, лауреата Державної 

премії ім. Т.Г. Шевченка, справжнього взірця патріотизму та любові до 

Батьківщини.  

 

Колюка О.С.: 

Анно Олександрівно! 

На засіданні топонімічної комісії ми розглянемо Вашу пропозицію. 

 

Наступне питання порядку денного ‒ “Про пільги внутрішньо 

переміщеним особам у закладах культури”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1210. Доповідачка Назарець А.Ф. ‒ начальник управління культури і 

туризму міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1210 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 35, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1251 “Про пільги внутрішньо переміщеним 

особам у закладах культури” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про організацію роботи Кропивницької міської ради, її виконавчих органів, 

комунальних підприємств та закладів під час збройної агресії російської 

федерації проти України”. Проєкт рішення без реєстраційного номера 

(доопрацьований). Доповідач Лєвашов В.В. ‒ завідувач сектору мобілізаційної 

роботи та територіальної оборони міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення  

“Про організацію роботи Кропивницької міської ради, її виконавчих органів, 

комунальних підприємств та закладів під час збройної агресії російської 

федерації проти України” за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1252 “Про організацію роботи Кропивницької 

міської ради, її виконавчих органів, комунальних підприємств та 

закладів під час збройної агресії російської федерації проти України” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Шановні депутати! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного щодо регулювання 

земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені управлінням земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища міської ради та опрацьовані 

постійною комісією з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності. 

Рішення приймаються більшістю голосів (22).  

 

Доповідач Лунгол Р.С., начальник управління земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища міської ради, коротко надає 

роз’яснення щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних 

матеріалів та озвучує рекомендації профільної постійної комісії міської ради. 

 

Розглядаємо питання “Про надання КП ‟ЖЕО № 4” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельних ділянок по 

місту Кропивницькому”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1204.  
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1204 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 35, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1253 “Про надання КП ‟ЖЕО № 4” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельних ділянок по 

місту Кропивницькому” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання КП ‟ЖЕО № 3” дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки на розі вулиць Сергія Сєнчева  

та Родникової”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1205.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1205 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1254 “Про надання КП ‟ЖЕО № 3” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки на 

розі вулиць Сергія Сєнчева та Родникової” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟НВК РОСТОК-КІВ” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

проїзду Аджамському”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1206.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1206 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 
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Прийнято рішення № 1255 “Про надання ТОВ ‟НВК РОСТОК-КІВ” 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по проїзду Аджамському” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Шановні колеги! 

Переходимо до розгляду питання порядку денного ‟Різне”.  

Чи є бажаючі виступити? Немає.  

 

Шановні депутати, депутатки! 

Всі питання, включені до порядку денного дев’ятої сесії на шостому 

засіданні розглянуті.  

Пропоную завершити шосте засідання дев’ятої сесії.  

Про дату та час проведення наступного засідання дев’ятої сесії міської 

ради вам буде повідомлено заздалегідь. 

Дякую усім за оперативну, конструктивну, плідну роботу! 

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 


